

BESTÄTIGUNG zur Vorlage beim Dekanat BWL

Statement regarding Publishing, to be presented at the Dean's Office

Ich habe heute die Pflichtexemplare meiner Dissertation im Format DIN A5 (210 mm x 148 mm) abgegeben.

I have handed in my mandatory copies in DIN A5 format (210 mm x 148 mm).

- Abgabe von 55 Pflichtstücken
Submission of 55 copies

oder / or

- Abgabe von 6 Pflichtstücken **und** Erscheinen der Dissertation im Buchhandel
*Submission of 6 copies **and** publication of the dissertation with a publishing house*

oder / or

- Abgabe von 6 Pflichtstücken **und** Erscheinen der Dissertation in einer anerkannten wissenschaftlichen Zeitschrift
*Submission of 6 copies **and** publication of the dissertation in a relevant scientific magazine*

oder / or

- Abgabe von 6 Pflichtstücken **und** Erscheinen der Dissertation in elektronischer Form in Absprache mit der Universitäts-Bibliothek (Madoc / Mannheim University Press)
*Submission of 6 copies **and** publication of the dissertation in electronic form approved by the university library (Madoc / Mannheim University Press)*
<https://madoc.bib.uni-mannheim.de/>

Der Kurzlebenslauf muss in den Pflichtstücken enthalten sein!

Please include a short CV in your mandatory copies!

Datum / Date

Unterschrift / Signature

Name in Druckbuchstaben
Name in print